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A step in the right direction in Georgia says Council of
Europe Secretary General Terry Davis

Strasbourg, 09.09.2008 - "The new agreement on the withdrawal of Russian
forces to pre-7 August positions brokered by French President Nicolas Sarkozy
in the name of the EU Presidency is a step in the right direction. It is now
essential to continue searching for a comprehensive and lasting political solution
for Abkhazia and South Ossetia in full compliance with international law. For the
Council of Europe, it is also important to prevent the creation of new grey zones
in Europe, in which the rights protected by the European Convention on Human
Rights and other Council of Europe treaties are not effectively respected,
monitored and enforced."

Un pas dans la bonne direction en Géorgie, déclare le
Secrétaire Général du Conseil de I’'Europe Terry Davis

Strasbourg, 09.09.2008 — « Le nouvel accord sur le retrait des troupes russes a
leur position d’avant le 7 ao(t négocié par le Président frangais Nicolas Sarkozy
au nom de la présidence de I'Union européenne est un pas dans la bonne
direction. Il est maintenant essentiel de continuer a rechercher une solution
politique globale et durable pour I'Abkhazie et I'Ossétie du Sud, en pleine
conformité avec le droit international. Pour le Conseil de I'Europe, il est
également important d'éviter que ne se créent de nouvelles zones grises en
Europe ou les droits protégés par la Convention européenne des droits de
I'nomme et d'autres traités du Conseil de I'Europe ne seraient pas respectés,
suivis et mis en oeuvre efficacement. »
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